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TARTU VALLAVOLIKOGU 

HARIDUSKOMISJON 
 

 
 

PROTOKOLL 

 

Raadi          08.05.2024  

 

 

 

Aeg: 08.05.2024, algus kell 16.00, lõpp kell 18.00. 

 

Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Janek Hoffmann. 

Protokollis: Kadri Linamägi. 

Koosolekust võtsid osa hariduskomisjoni liikmed: Janek Hoffmann, Laura Koop, Agu Laas, Tea 

Pendla, Piret Siivelt ja Anneli Kumar. 

Puudus: Andres Kuusik. 

Külalised: sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev, eelarvenõunik  Elle Kaljurand ja 

Raadi Lasteaed Ripsik direktor Ülle Luik. 

 

Päevakord: 

1. Tutvumine Raadi Lasteaed Ripsikuga; 

2. Loa andmine moodulhoone soetamiseks Kõrveküla Põhikoolile ja eduka pakkujaga 

hankelepingu sõlmimiseks; 

3. Tartu Vallavolikogu 20.04.2022 määruse nr 6 „Laeva Põhikooli põhimäärus“ muutmine; 

4. Tartu valla 2024. aasta I lisaeelarve; 

5. Jooksvad küsimused ja arutelud. 

 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

1. Tutvumine Raadi Lasteaed Ripsik 

Komisjoni koosolek toimub Raadi lasteaias Ripsik. Lasteaia direktor Ülle Luik annab ülevaate 

lasteaia tegemisest. Põhiteemaks on uus tasandusrühm. 

Hetkel on lasteaias 244 last ja 12 rühma ja 52 töötajat. Sügisest tuleb ka 13 rühm nende laste jaoks, 

kes vajavad rohkem abi. Ripsik on innovaatiline lasteaed, kus käib palju külalisi majaga tutvumas 

ja õppimas, kuidas asju korraldada.   

 

Komisjon tutvub lasteaia Ripsiku ja Nupsiku majaga. 

 

2. Loa andmine moodulhoone soetamiseks Kõrveküla Põhikoolile ja eduka pakkujaga 

hankelepingu sõlmimiseks 

Käesoleval ajal annab Tartu vallas linnaga piirnevatel aladel elavatele õpilastele põhiharidust 

Kõrveküla Põhikool. Vaatamata 2020. aastal valminud juurdeehitusele ei ole õppekohtade arv 

koolis käesoleval ajal piisav. Kõrveküla Põhikoolis tegutseb 2023/2024 õppeaastal 

31 klasskomplekti. Õppekohtade suurendamise vajadust kinnitab asjaolu, et 1. klass töötab viie 

klassikomplektina ja 2. klass nelja klassikomplektina. Kooli ruumiprobleemi lahendamist aitaks 

leevendada moodulhoone soetamine, mis oleks kasutatav õppetöö läbiviimiseks. Muuhulgas aitaks 

see vältida vajadust korraldada kooli õppetööd kahes vahetuses. 
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Vajalikeks ruumideks on 4 klassiruumi, igaühes 24 õpilast, 1 väikeklass 6-le õpilasele, garderoob, 

wc-d ning hoone toimimiseks ja kasutamiseks vajalikud tehnoruumid ning koridor. 

Hankelepingu täitmise tähtaeg on 31. detsember 2024. a, selleks ajaks peab olema hoone 

paigaldatud ja väljastatud kasutusluba. Arvestades eelnevaid analoogseid hankeid, võib 

maksumuseks kujuneda ca 400 000 – 450 000 eurot pluss käibemaks. Kui summa läheb üle 

500 000 tuhande euro, siis tuleb volikogult uuesti luba küsida. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõu etteantud kujul. 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

3. Tartu Vallavolikogu 20.04.2022 määruse nr 6 „Laeva Põhikooli põhimäärus“ muutmine 

Sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev tutvustab eelnõu.  

Põhimääruse muutmine siis selles osas, et Laeva Põhikooli lasteaiaosa tegevust korraldada 

selliselt, et seal on võimalik osutada ka lapsehoiuteenust sotsiaalhoolekande seaduse tähenduses. 

Vajadus tuleb sellest, et vallavalitsus on otsustanud hoida suvel Laeva lasteaed avatuna. 

Majanduslikult on kõige mõistlikum, et suvel hoiab lapsi lapsehoidaja, kuna lasteaia õpetajad on 

suveks oma puhkused planeerinud. Küsitlus on praegu üleval, et paljud tahavad seda kohta suvel. 

Kui tuleb 2-3 last, siis õpetaja abi on olemas, kui tuleb rohkem, siis palgatakse lapsehoidja lepingu 

alusel. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõu etteantud kujul. 

Poolt on 4 ja erapooletu 2 komisjoni liige. 

 

4. Tartu valla 2024. aasta I lisaeelarve 

Eelarvenõunik Elle Kaljurand tutvustab I lisaeelarvet. 

Eelarve võeti vastu detsembris 2023, aga lõplikud tasandus- ja toetusfondi summad tulid märtsiks. 

Kõige tähtsam muudatus on lisada haridusasutuste personalikuludesse õpetajate töötasu 

alammääraga, 1820 eurot. Sellega seoses suurenevad summad ka lasteaiaõpetajatel ja abidel. 

Eelnõus on ettepanek suurendada põhitegevuse kulusid summas 367 378,40 eurot ja enamus 

sellest läheb hariduse personalile. 

Tulude suurendamine on summas 263 108 eurot. Meie tulem väheneb sada tuhat. Kokkuhoiu 

kohad on tulnud muudest aladest ja hästi on töötanud sotsisaalosakond, kes on leidnud 

lisavahendeid erinevatest projektidest. Me peame jääma põhitegevuse tulemi, kolme miljoni 

juurde. Korrigeeritud on finantseerimistegevuse kulusid summas 49 200 eurot. Investeerimise 

summa oluliselt ei muutu. Kõik investeerimisobjektid on oma summadega ikkagi sees.  

Täna on eelarves arvestatud miinimum töötasud haridusele: õpetaja (magister) 1820, 

lasteaiaõpetaja 1820, õpetaja (baka) 1638, assistent 1125, abi 1065 ja lapsehoidja on 1155 eurot. 

 

Komisjoni liikmed küsivad täpsustavaid küsimusi. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõu etteantud kujul. 

Poolt on 5 ja erapooletu 1 komisjoni liige. 

 

5. Kohapealsed küsimused ja arutelud. 

- Hea Hariduse Fondi viimane taotlusvoor; 

- Lähte Ühisgümnaasiumi kooli direktori konkurss. 

 

 

/digitaalselt allkirjastatud/      /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Janek Hoffmann       Kadri Linamägi   

Hariduskomisjoni esimees      Protokollija 


